
I samarbete med:

Hur blir det med buller?

Under de två första åren av själva slussbygget, som beräknas 
starta 2028, kommer vi att gräva och spränga bort det mesta 
av alla de massor som vi måste bli av med för att kunna byg
ga de nya slussarna. Vissa av arbetena i berg medför buller 
och under den här perioden kommer det också att passera 
många tunga transporter på byggvägarna – flera i timmen 
under vardagarna – när vi forslar i väg massorna. Bullret kan 
upplevas störande för den som bor eller befinner sig nära.

Vi kommer under hela byggtiden se till att bullret inte över
skrider projektets villkor och informera närboende om buller
läget i samband med olika arbeten. 
Skulle det krävas bullerskyddsåtgärder arbetar vi utifrån 
åtgärdstrappan nedan, där vi börjar med nivån längst ner och 
arbetar oss uppåt vid behov.

Det kommer att bullra under byggtiden, både av transporter och bergarbeten.
Vi kommer att sätta in bullerskyddsåtgärder för att inte bullra mer än vi får.

Hur mycket får det låta?
De exakta riktvärdena för hur  mycket 
slussbygget får bullra kommer att 
fastställas i projektets miljödom.  
Men ofta innebär riktvärden för stora 
byggprojekt att ljudnivån inomhus  
inte får överstiga 45 dBA dagtid och   
30 dBA nattetid. För att få en upp
fattning om vad olika bullernivåer 
innebär kan du titta på  tabellen här 
intill.
Om det finns särskilda skäl kan vi 
ansöka om dispens för att få över
skrida ljud nivåerna vid vissa arbeten. 
Det är Läns styrelsen som beslutar om 
dispens.


